切結書
基於維護本校同學之利益及安全，申請機車停車證者，請遵守以下規定。不便之處，敬請見諒，謝謝您的合作！
1. 大學部同學申請騎乘機車，需經家長同意，並且家長願負起輔導注意安全之責任。 

2. 同學申請騎乘機車，除恪遵交通安全各項規則及依本校規定停放外，並同意切結決不將機車借予他人使用，否則自負一切相關責任。
本人已詳閱及明瞭【長庚大學停車管理作業要點】並同意遵守相關規定及罰則無異議。
Declaration
For the benefit and safety of our students, if you apply for a motorbike or scooter parking permit, please observe the following rules. We apologize for any inconvenience caused. Thank you for your cooperation.
1. Undergraduate students applying for riding a motorbike or a scooter must gain approval from their parents, and their parents are willing to take responsibility for safety education and guidance.

2. Students applying for riding a motorbike or a scooter are required to comply with traffic safety rules, park in accordance with the regulations of the school, and agree not to lend their motorbike or scooter to others; otherwise, they will bear all relevant responsibilities.

I have read and understood the “Operational Guidelines of Parking Management of Chang Gung University” and agree to abide by the relevant regulations and penalties without objection.
